

上午 9:45-10:30 / 11:00 -11:45 下午 1:45-2:30 / 3:00-3:45	校園生活簡介講座 (混合式模式)	介紹本校辦學理念、 校園生活及收生安 排；設即場答問環 節。	<ul style="list-style-type: none"> 適合有興趣讓子弟入讀本校的家長參加 預先到本校網頁報名 不接受團體報名
上午 9:45-10:30 下午 1:45-2:30	「迷你教室」 (中學課堂體驗)	中學課堂體驗： 由迦密老師授課，讓 應屆小六學生體驗迦 密中學中文科、英文 科、數學科、科學科 的課堂特色。	<ul style="list-style-type: none"> 只限應屆小六學生參加 預先到本校網頁報名
上午 9:30-12:00 下午 1:30-4:00	學生活動巡禮 “Learn with Fun” 體驗活動	學生活動組織及科學 科負責的資訊展覽、 攤位及體驗活動。	<ul style="list-style-type: none"> 毋須報名 歡迎各方友好參加

各方友好可於 11 月 6 日到本校網頁 www.carmelss.edu.hk 查閱報名方法。報名日期為 11 月 13 日至 17 日，額滿即止。如有垂詢，可發電郵至 info@carmelss.edu.hk 或致電 2714-9385。

Time	Activity	Brief Description	Remark
AM: 9:45-10:30 / 11:00-11:45 PM: 1:45-2:30 / 3:00-3:45	Talk : Life in Carmel (Blended mode)	Introduction of school mission, campus life and admission details, followed by a Question-and-Answer session.	<ul style="list-style-type: none"> For prospective parents only Please visit our school website for enrolment Enrolment should be made on an individual basis
AM: 9:45-10:30 PM: 1:45-2:30	Mini Classrooms	Secondary School Lesson Experience: Lessons of Chinese Language, English Language, Mathematics and Science conducted by Carmel teachers are designed exclusively to current P6 students.	<ul style="list-style-type: none"> For current P6 students only Please visit our school website for enrolment
AM: 9:30-12:00 PM: 1:30-4:00	Meeting Student Ambassadors “Learn with Fun” Experiential Activities	Experiential activities, game booths and displays organized by different student organizations and Science Department.	<ul style="list-style-type: none"> Open to all Enrolment is NOT needed